
RADAGMINY
CEWICE

Protokól Nr XXXI/09

z sesji Rady Gminy Cewicc
w dniu 23 wrzesnia 2009 r.

Obecni na sesji:

- radni wg listy obecnosci

- soltysi wg listy obecnosci

- zaproszeni goscie wg listy obecnosci

- Wójt Gminy Cewice

- Sekretarz Gminy

- Skarbnik Gminy

- radca prawny

- protokolant

- publicznosc

Ad. 1.

Otwarcia XXXI sesji Rady Gminy Cewice dokonal Przewodniczacy Stanislaw

Palubicki. Przywital wszystkich bioracych udzial w sesji i stwierdzil

prawomocnosc obrad poniewaz obecnych bylo 14 radnych. Nieobecny
z powodu choroby radny Andrzej Teodoruk.

Nastepnie glos oddano Wójtowi Gminy, który poinformowal, ze

w Wojewódzkim Konkursie "Ladna Wies" w kategorii dzialka nierolnicza,

posesja Panstwa Joanny i Adama Pawlak zajela I miejsce w województwie

pomorskim. Pan Grzegorz Palasz dodal, ze dla nas ta nagroda to równiez wielka

radosc poniewaz niektórzy w urzedzie wojewódzkim nawet nie wiedza, gdzie

jest gmina Cewice. Dlatego z tej okazji Wójt Gminy i Przewodniczacy Rady

Gminy chcieli w szczególny sposób nagrodzic Panstwa Pawlak poprzez
zaproszenie na dzisiejsza sesje Rady Gminy Cewice i wreczenie listu

gratulacyjnego.

Pan Adam Pawlak podziekowal za zaproszenie i wyróznienie oraz w kilku

slowach opowiedzial o swoim hobby czyli o swojej dzialce.

Na zakonczenie Pan Grzegorz Palasz i Pan Stanislaw Palubicki jeszcze raz

pogratulowali Panstwu Pawlak.

.
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Ad. 2.

Godzine przed sesja byl wylozony celem zapoznania sie protokól z ostatniej
sesji Rady Gminy Cewice.

Przewodniczacy Rady zwrócil sie z zapytaniem do radnych czy protokól
z ostatniej sesji odczytujemy czy przyjmujemy bez odczytywania?

Wniosek o przyjecie protokolu bez odczytywania zglosila radna Krystyna
Jaloszynska.

r
Radni w wyniku glosowania jawnego jednoglosnie opowiedzieli SIe za
wnioskiem radnej Krystyny Jaloszynskiej.

W zwiazku z powyzszym protokól zostal przyjety bez odczytywania.

Ad. 3.

Porzadek obrad XXXI sesji przedstawil Przewodniczacy Rady Gminy Cewice,
który przedstawia sie nastepujaco:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

2. Przyjecie protokolu z ostatniej sesji.
3. Przyjecie porzadku obrad.

4. Informacje:

a) przewodniczacych komisji,

b) Wójta Gminy,

c) Przewodniczacego Rady Gminy.

5. Podjecie uchwaly w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygniecie nadzorcze
a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.
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7. Podjecie uchwaly w sprawie zaciagniecia pozyczki w Banku Gospodarstwa
Krajowego na wyprzedzajace finansowanie w ramach Programu Rozwoju
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego
a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja, .

d) podjecie uchwaly.

9. Podjecie uchwaly w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkól
niepublicznych o uprawnieniach szkól publicznych oraz dla przedszkoli
niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne lub fizyczne na terenie
Gminy Cewice, a takze trybu i zakresu kontroli prawidlowosci ich
wykorzystania

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

10. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci (dz. nr 77/16 i dz. nr
77/24 w Cewicach)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

11. Podjecie uchwaly w sprawie zbycia nieruchomosci gruntowej polozonej
w Siemirowicach (dz. nr 164/1)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

12. Podjecie uchwaly w sprawie zbycia nieruchomosci gruntowej polozonej
w Siemirowicach (dz. nr 164/2)
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a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

13. Podjecie uchwaly w sprawie zbycia nieruchomosci gruntowej polozonej

w Cewicach (dz. nr 23/2, 23/3, 23/4, 23/5, 23/6, 23/7)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

14. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie na okres

powyzej 3 lat w trybie bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomosci
polozonej w Krepkowicach

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

15. Podjecie uchwaly w sprawie nadania nazwy nowopowstalej ulicy na terenie
wsi Cewice

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

16. Podjecie uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXV /182/05 Rady
Gminy Cewice z dnia 30 marca 2005 r.

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

17. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia bonifikat przy sprzedazy lokali
mieszkalnych najemcom

a) przedstawienie projektu uchwaly,
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b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

18. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XXIX/172/09 z dnia

28 maja 2009 r.

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

19. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla wsi Bukowina

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

20. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przystapienie do

stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka "Pradolina Leby"

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

21. Przyjecie protokolu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli stanu

nieruchomosci i lokali mieszkaniowych bedacych w zasob.ach Gminy Cewice.

22. Zapytania i oswiadczenia radnych.

23. Zamkniecie obrad sesji.

Do przedstawionego porzadku radni nie mieli uwag, wiec poprzez glosowanie
zostal przyjety jednoglosnie.

Ad.4a.

Przewodniczacy poszczególnych komisji rady zlozyli sprawozdanie z pracy

komisji w okresie miedzysesyjnym. Sprawozdanie w imieniu Komisji
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Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska zlozyl Pan
Andrzej Grabowski.

Ad. 4 b.

Wójt Gminy poinformowal o najwazniejszych sprawach:
1. zakonczono budowe planowanych chodników tj. Maszewo kolo kosciola
i w Osowie. W zwiazku z licznymi sygnalami przy okazji wykonano petle przy
Szkole Podstawowej w Lebuni dla autobusu szkolnego i dzieci beda dowozone
pod szkole.

2. Podpisano umowe z Marszalkiem Województwa pomorskiego na
dofinansowanie przebudowy i rozbudowy swietlicy w Maszewie.
3. Otrzymalismy oceny wstepne 2 projektów: szkola w Siemirowicach i letnia
swietlica w Cewicach.

4. Bardzo tanio udalo sie wykonac z masy remont drogi ulicy Spacerowej w
Cewicach.

5. Wójt Gminy podziekowal dyrektorom szkól za dobre przygotowanie szkól do
nowego roku szkolnego. Wiemy, ze potrzeby szkól sa bardzo duze, a z naszego
budzetu przeznaczamy duzo na szkoly. W naszym budzecie powstal nowy
wydatek, którym sa dwa przedszkola, na które nie otrzymujemy subwencji.
6. Bylismy gospodarzem dozynek powiatowych. Organizacja dozynek oceniana
jest bardzo dobrze. Pan Grzegorz Palasz podziekowal Pani Iwonie Mielewczyk
i Pani Joannie Walkusz za prace i dobre przygotowanie dozynek.

Ad.4c.

Przewodniczacy Rady zapoznal.radnych z ponizszymi pis,mami:
1. Opinia Regionalnej Izb Obrachunkowej w Gdansku w sprawie opllln
o przedlozonej przez Wójta Gminy Cewice informacji o przebiegu wykonania
budzetu za I pólrocze 2009 r.

2. Skarga Pani Doroty Gierszewskiej zam. Siemirowice w sprawie
udostepnienia informacji publicznej.

Ad. 5.

Uchwale w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygniecie nadzorcze Omówil

Wójt Gminy. W zwiazku z tym, iz uwazamy ze stanowisko jest nie sluszne
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postanowilismy wystapic o zaskarzenie stanowiska Regionalnej Izby
Obrachunkowej.

Przewodniczacy Komisji Budzetu i Rozwoju równiez uwaza, ze stanowisko

Regionalnej Izby Obrachunkowej jest nie sluszne, zgadza sie z wójtem. Uwaza,

ze pracownicy winni otrzymywac zaliczki na zalatwienie spraw sluzbowych.

Nie mozna zmusic pracownika, aby swoje prywatne pieniadze wykladal, zeby

zalatwil sprawy sluzbowe. Wójt nie moze wydac takiego polecenia

pracownikowi. Pan Jan Klebba przedstawil w powyzszej sprawie opinie
pozytywna Komisji Budzetu i Rozwoju.

r
W zwiazku, z tym iz pytan nie bylo ze strony radnych Wiceprzewodniczacy
Gabriel Piechowiak odczytal uchwale, a Przewodniczacy Stanislaw Palubicki
poddal japod glosowanie.

Rada Gminy uchwale Nr XXXI/178/09 podjela jednoglosnie.

Ad. 6.

Uchwale w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009, która

szczególowo zostala omówiona na posiedzeniach komisji rady przedstawila

Skarbnik Gminy. Omówila najwieksze zmiany po stronie dochodów
i wydatków.

r Opinie pozytywna w imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju przedstawil Pan Jan
Klebba.

Uwag i pytan radni nie mieli, wiec Przewodniczacy Rady odczytal uchwale
i dokonal glosowania.

Powyzsza uchwala przez radnych zostala podjeta jednoglosnie. .
Ad. 7.

Pani Maria Franciszczak omówila uchwale w sprawie zaciagniecia pozyczki

w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzajace finansowanie w ramach

7



Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-:-2013. Dodala, ze jest to

pozyczka udzielona na okres realizacji inwestycji.

Opinie odnosnie powyzszej uchwaly Komisja Budzetu i Rozwoju wydala opinie
pozytywna.

Radni uwag nie mieli, Wiceprzewodniczacy Rady odczytal uchwale,
a Przewodniczacy Rady poddal ja pod glosowanie.

Za podjeciem powyzszej uchwaly glosowalo 14 radnych.

Ad. 8.

Uchwala w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego zostala
przedstawiona przez Skarbnika Gminy.

Komisja Budzetu i Rozwoju wydala opinie pozytywna odnosnie przedstawionej
uchwaly.

Przewodniczacy obrad odczytal uchwale i poddal pod glosowanie.

Rada Gminy jednoglosnie opowiedziala sie za podjeciem uchwaly.

Uchwala Nr XXXI/181/09 zostala podjeta przez Rade Gminy jednoglosnie.

Ad. 9.

Uchwale w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkól

niepublicznych o uprawnieniach szkól publicznych oraz dla przedszkoli
niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne lub fizyczne na terenie

(' Gminy Cewice, a takze trybu i zakresu kontroli prawidlowosci ich
wykorzystania, omówila Pani Maria Franciszczak.

Pan Jan Klebba przedstawil opinie pozytywna Komisji Budzetu i Rozwoju oraz
dodal, ze gmina bedzie miala mozliwosc sprawdzenia na co sa wydane srodki
publiczne, które przekazuje gmina placówkom niepublicznym.

Radni pytan nie mieli, wiec Pan Gabriel Piechowiak odczytal uchwale, a Pan
Stanislaw Palubicki przeprowadzil glosowanie.

Ad. 10.

Uchwale w sprawie nabycia nieruchomosci przedstawil radnym Pan Grzegorz
Palasz.
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Opinie pozytywna w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Srodowiska przedstawil Pan Andrzej Grabowski.

Uwag ze strony radnych nie bylo, dlatego uchwala zostal odczytana i poddana

pod glosowanie przez Przewodniczacego Rady Gminy.

Powyzsza uchwala w wyniku glosowania jawnego zostala podjeta jednoglosnie.

Przewodniczacy obrad oglosil przerwe do godz. 14.10.

Stan Rady po przerwie 13 radnych. Nieobecna Mariola Szyca.

Ad. 11.

W punkcie tym, Wójt Gminy omówil jednoczesnie dwie uchwaly tj. w sprawie

r zbycia nieruchomosci gruntowej polozonej w Siemirowicach dz. nr 164/1 oraz
dz. nr 164/2.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa
w przypadku obu uchwal wydala opinie pozytywne.

Ochrony Srodowiska

Uchwaly w sprawie zbycia nieruchomosci gruntowej polozonej
wSiemirowicach (dz. nr 164/1) zostala odczytana i poddana pod glosowanie.

.Radni za podjeciem powyzszej uchwaly glosowali jednoglosnie.

Ad. 12.

Uchwala zostala odczytana przez Wiceprzewodniczacego Gabriela Piechowiak,

a Przewodniczacy Stanislaw Palubicki dokonal glosowania.

Rada Gminy podjela uchwale jednoglosnie.

Stan rady 14 radnych. Przybyla radna Mariola Szyca.

Ad. 13.

Wójt Gminy omówil uchwale w sprawie zbycia nieruchomosci gruntowej

polozonej w Cewicach (dz. nr 23/2,23/3,23/4,23/5,23/6,2317).

Opinie pozytywna Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa .i Ochrony
Srodowiska przedstawil Pan Andrzej Grabowski.

Nastepnie Przewodniczacy obrad odczytal uchwale i zwrócil sie do radnych, kto

jest za podjeciem przedstawionej uchwaly?
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Radni jednoglosnie podjeli uchwale Nr XXXI/186/09..

Ad. 14.

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie na okres powyzej
3 lat w trybie bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomosci polozonej
w Krepkowicach zostala przedstawiona przez Pana Grzegorza Palasza.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wydala
opinie pozytywna.

Wiceprzewodniczacy Gabriel odczytal uchwale a Przewodniczacy Stanislaw
Palubicki dokonal glosowania.

r W wyniku glosowania jawnego uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 15.

Wójt Gminy omówil uchwale w sprawie nadania nazwy nowopowstalej ulicy na
terenie wsi Cewice.

Pan Andrzej Grabowski wyjasnil, ze podczas pracy Komisji Infrastruktury

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wypracowano nazwe ulicy

"Mila", lecz radni na posiedzeniu Klubu Radnych zaproponowali nazwe
K . "

" wlatowa .

Przewodniczacy Rady odczytal uchwale z nazwa ulicy "Kwiatowa" i poddal ja
pod glosowanie.

r
Radni poprzez glosowanie opowiedzieli sie za nazwa ulicy "Kwiatowa" .

Ad. 16.

Pan Grzegorz Palasz przedstawil uchwale w sprawie uchylenia uchwaly
Nr XXV/182/05 Rady Gminy Cewice z dnia 30 marca 2005 r., która wiaze sie
z nastepna uchwala w punkcie 17 porzadku obrad.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wydala
opinie pozytywna.

Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal uchwale, a nastepnie
Przewodniczacy Stanislaw Palubicki dokonal glosowania.
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Powyzsza uchwale radni podjeli jednoglosnie.

Ad. 17.

Uchwala zostala omówiona przez Wójta Gminy, a nastepnie poproszono

Komisje Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska
o wydanie opinii.

W imieniu Komisj i Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony

Srodowiska glos zabral Pan Andrzej Grabowski, który przedstawil propozycje

komisji odnosnie udzielenia bonifikat przy sprzedazy lokali mieszkalnych

najemcom, a które sa nastepujace:

1. jezeli zaplata dokonywana bedzie jednorazowo, propozycja - 95% ceny
lokalu,

r 2. jezeli zaplata dokonywana bedzie w 5 ratach rocznych, propozycja - 80%
ceny lokalu.

3. jezeli zaplata dokonywana bedzie w 10 ratach rocznych, propozycja - 60%
ceny lokalu.

Przewodniczacy obrad odczytal uchwale z propozycjami Komisji Infrastruktury
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

Po odczytaniu radni glosowali za powyzsza uchwalajednoglosnie.

Ad. 18.

(' W zwiazku z tym, iz uchwaly w punkcie 18 i 19 porzadku obrad wiaza sie
ze soba, Pan Grzegorz Palasz omówil obie uchwaly jednoczesnie.

.'

Nastepnie poproszono o opinie stosowna komisje Rady Gminy Cewice.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wydala
opinie pozytywna.

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XXIX/172/09 z dnia 28 maja 2009 r.
zostala odczytana radnym i poddana pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala zostala podjeta jednoglosnie.
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Ad. 19.

Uchwala zostala wczesniej omówiona przez Pana Grzegorza Palasza, wiec
Komisja Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wydala opinie
pozytywna.

Pan Stanislaw Palubicki odczytal uchwale i zwrócil sie do radnych, kto jest za
podjeciem przedstawionej uchwaly?

Rada Gminy opowiedziala sie jednoglosnie za przyjeciem powyzszej uchwaly.

Ad. 20.

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na przystapienie do Stowarzyszenia
Lokalna Grupa Rybacka "Pradolina Leby" zostala przedstawiona przez Wójta
Gminy.

Opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska
brzmiala pozytywnie.

Uchwala zostala odczytana przez Pana Gabriela Piechowiaka i poddana pod

glosowanie przez Pana Stanislawa Palubickiego.

W zwiazku, z tym ze wszyscy radni glosowali za podjeciem uchwaly,

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 21.

r
Protokól z przeprowadzonej kontroli stanu nieruchomosci i lokali
mieszkaniowych bedacych w zasobach Gminy Cewice odczytala
Wiceprzewodniczaca Komisji Rewizyjnej Anna Kubica. Nastepnie przedstawila
wnioski wypracowane przez Komisje Rewizyjna w wyniku przeprowadzonej
kontroli:

l. Zwiekszenie w budzecie Gminy srodków na remonty i konserwacje
substancji mieszkaniowej.

2. Zwiekszenia stawki bazowej czynszu za lokale mieszkalne, co w efekcie
pozwoli na planowe remonty i modernizacje zasobów mieszkaniowych.

3. Wystapienie do lokatorów z oferta sprzedazy mieszkan i przedstawieniem
konkretnych ofert. .

4. Egzekwowanie przez komórke nadzoru Urzedu Gminy od lokatorów
obowiazków wynikajacych z umowy najmu.

5. Umowa najmu lokalu powinna zawierac równiez powierzchnie i polozenie
dzialek przyleglych do kazdego lokalu jesli takowy posiada.

.
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Uwag ze strony radnych nie bylo, wiec Przewodniczacy Stanislaw Palubicki
poddal pod glosowanie protokól oraz w/w wnioski.

Protokól i wnioski zostaly przyjete przez radnych jednoglosnie.

Ad. 22.

W punkcie tym z upowaznienia Pana Józefa Kwidzinskiego, radny Gabriel
Piechowiak odczytal pismo Samorzadowego Kolegium Odwolawczego z dnia
02 wrzesnia 2009 r., które otrzymal Pan Józef Kwidzinski.

Nastepnie glos oddano Panu Józefowi Kwidzinskiemu.

Ad. 23.

/,.. W zwiazku z tym, iz porzadek obrad przygotowany na XXXI sesje zostal

wyczerpany, wiec Przewodniczacy Rady Gminy Cewice dokonal zamkniecia
sesji o godz. 15.00.

Protokólowala:

MarZe~akOWiak
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